



المرجع: ر.م.إ. 2022/01/07
التاريخ: 07 January 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company")- Notification regarding Federal Royalty calculation mechanism for the period 2022-2024

الموضوع: إخطار من شركة الإمارات للإتصالات المتكاملة ش.م.ع. ("الشركة") بشأن آلية احتساب رسم حق الامتياز الاتحادي للفترة من 2022 إلى 2024

Dear Mr. Hamed Ahmed Ali,

تحية طيبة وبعد،،،

As per the announcement made by the UAE Ministry of Finance on 30th December 2021, the Federal Royalty calculation mechanism for the period 2022-2024, will be maintained as the same as the one for the period 2017-2021. Therefore, during the period 2022-2024, the annual Federal Royalty Fee will be calculated as the sum of 15% of the company's annual regulated revenues plus 30% of the company's annual regulated profit, both generated from UAE operations.

بالإشارة إلى اعلان وزارة المالية لدولة الإمارات العربية المتحدة بتاريخ 30 ديسمبر 2021 بشأن آلية تطبيق رسم حق الامتياز الاتحادي للفترة من 2022 إلى 2024، والتي تتطابق مع آلية رسم حق الامتياز الاتحادي للفترة السابقة من 2017 إلى 2021. بناءً عليه، سيتم احتساب رسم حق الامتياز الاتحادي للفترة من 2022 إلى 2024 بجمع نسبة 15% من إيرادات الشركة السنوية من الخدمات المرخصة في دولة الإمارات؛ ونسبة 30% من أرباح الشركة السنوية من الخدمات المرخصة في دولة الإمارات.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

Ali Al Ali
Company Secretary

علي آل علي
أمين سر مجلس الإدارة

- نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع

- Copy to Securities and Commodities Authority